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Referat fra bestyrelsesmøde nr. 1, 2016  

Sted:  Klubhuset, Plantagevej 80 B, 3460 Birkerød 

Tid:  Onsdag den 27. januar kl. 19.30 – 22.00 

Tilstede:  Carsten Nilaus Pedersen (CNP), Niels Høyer (NH), Jørgen Kleisdorff (JK), Torben 

Gunge (TG), Niels Ørnbjerg (NØ), Poul Bach (PB) 

Fraværende:   Kim Frøkjær 

Referent:  NØ 

 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde nr. 11, 2015 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 11, afholdt den 10. december 2015, blev godkendt med 

den ændring at det er i robassinet, og ikke i romaskinerne, at der skal ske udbedring af 

rammer og spændholte. Referatet placeres nu på det elektroniske arkiv på hjemmesiden.  

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt med få nye punkter under punktet Eventuelt (se dette 

punkt). 

 

3. Økonomi, budget og regnskab  

Baggrunden for behandlingen af emnet var det før mødet af TG udsendte reviderede 

2015 regnskab og forslag til budget for 2016.  

Som svar på spørgsmål fra revisorerne er der tilføjet et par yderligere bemærkninger til 

det afsluttede 2015 regnskab. Efter lidt uddybning fra TG tog bestyrelsen det reviderede 

2015 regnskab til efterretning. Det kan konkluderes, at 2015 regnskabet var pænt. Tak til 

TG for et flot arbejde. 

Bestyrelsen tiltrådte TG’s forslag til 2016 budget efter et par uddybende forklaringer fra 

TG. 2016 budgettet vil undergå en løbende tilpasning. Indbygningen af de to konti, be-

nævnt henholdsvis Kaproningens Venner og Ungdomsroning, i klubbens regnskab fore-

lægges på førstkommende generalforsamling. 

Både det reviderede regnskab for 2015 og forslag til budget for 2016 er klar til udsendelse 

til alle medlemmer inden afholdelsen af generalforsamlingen.   
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4. Nyt roreglement 

Efter en kort gennemgang af det udsendte forslag, med heraf afledte behov for lidt yderli-

gere ændringer, godkendte bestyrelsen det nye roreglement. NØ foretager de endelige 

ændringer, og går i dialog med klubbens webmaster omkring dets opsætning på hjemme-

siden. Ønsket er at få en ”drop down” menu, således at et tryk på overskriften på det en-

kelte afsnit får teksten fra dette frem. Der blev udtrykt tak til NØ og de øvrige medvirken-

de for den store indsats.  

 

5. Generalforsamlingen 

Den foreløbige dagsorden til generalforsamlingen, der afholdes 29. februar er følgende: 

1. Valg af dirigent (Ole Steen Andersen har sagt ja) 

2. Beretning om den afsluttede sæson (CNP udarbejder udkast og koordinerer 

afsnittet om økonomi med TG. Udkastet rundsendes til alle i bestyrelsen til 

kommentar) 

3. Fremlæggelse af 2015 regnskabet (ved TG) (bilag 1) 

4. Fremlæggelse af 2016 budget, herunder kontingentfastsættelse (ved TG) (bi-

lag 2) 

5. Beslutningsforslag (ved CNP) 

                  5.a Nye vedtægter (bilag 3a og 3b) 

                  5.b Anvendelse/frigivelse af midler bundet på de to konti benævnt    

                         hhv. Kaproningens Venner og Ungdomsroningen (bilag 4) 

                   5.c Forhandlingsmandat for finansiering af taget (bilag 5) 

                   5.d Eventuelle forslag fra medlemmerne 

                              6. Kort orientering om det nye roreglement (ved PB) 

                              7. Aktivitetsplan for den kommende sæson (ved PB) 

                              8. Valg til bestyrelsen (alle nuværende medlemmer er villige til genvalg) 

                              9.  Valg af to revisorer (TG søger bekræftelse om fortsættelse fra de 2 revisorer   

                                   fra 2015 regnskabet) 

                             10. Eventuelt                                        
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TG udarbejder bilag 4 og 5, og NØ tager sig af bilag 3a og 3b. 

NØ sender snarest indkaldelsen med den foreløbige dagsorden til generalforsamlingen ud 

til alle medlemmer, og efterlyser samtidig forslag fra medlemmerne. Bilagene medsendes, 

når den endelige dagsorden udsendes senere. 

 

6. Målsætning for den nye bestyrelse 

CNP kommer med et udkast, der baseres på en fortsættelse/forlængelse af de nuværen-

de, til godkendelse umiddelbart efter generalforsamlingen. Mål er gode af have som pej-

lemærker. 

 

7. Taget 

Arbejdet i den tekniske arbejdsgruppe er skredet rigtigt godt frem.  Som supplement til 

vore egne kompetente deltagere i arbejdsgruppen har sejlklubben nu tilføjet deltagere 

med ekspertise indenfor arkitekt- og bygge-branchen. Endvidere er blevet identificeret 

en ekstern rådgiver på projektet. 

Efter TG’s og JK’s orienteringer tiltrådte bestyrelsen arbejdsgruppens forslag om en tag-

papløsning (se udsendte materiale). CNP meddeler dette til Sejlklubben. Arbejdsgruppen 

går nu, i dialog med rådgiveren, igang med at udarbejde et budget for arbejdet. CNP har 

været i kontakt med kommunen omkring den financielle støtte. Vi er ikke blevet glemt, 

og vi behøver ikke at nå en deadline, som tidligere troet, den 1. marts. 

BRK’s repræsentanter i arbejdsgruppen vil endvidere afklare muligheden for at inddrage 

renovering af loft i klublokale og motionsrum samt udskiftning af hoveddør med tilhø-

rende glasparti. Sejlklubben vil overveje deres behov og eventuelt komme med ønske om 

etablering af flugtvejsdør fra sejlklubbens mødelokale til roklubbens motionsrum. 

 

8. Rokort.dk 

Rokort.dk er nu installeret og fuldt funktionsdygtigt. Indledende problemer med den tråd-

løse forbindelse til Sejlklubbens server er løst. Tak til Jan Sørensen og andre medvirkende. 
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9. Parkeringspladsen i forbindelse med opførelse af stærkt tiltrængt 

fugletårn 

Der er nu indkaldt til møde den 3. februar med kommune, det udførende firma og klub-
berne. CNP og NH repræsenterer BRK på mødet. Målet vil selvfølgelig være at afgive så 
lidt af pladsen som muligt, og at arbejdet afsluttes så hurtigt som muligt. Mødet er af tak-
tiske hensyn lagt på et tidspunkt, hvor onsdagsholdet har fyldt parkeringspladsen op....... 

 

10. Reparation af udstyr ved robassin 

Efter JK’s meget pædagogiske oplæg tiltrådte bestyrelsen JK’s forslag om en billig, men 
fuldt tilfredsstillende løsning til en pris af en størrelsesorden på 900 til 1000 kr. JK  sørger 
for at Jørgen Andersen udfører arbejdet med mindst mulig gene for brugerne. 

 

11. Instruktørkursus 

CNP og Jens Erik Lund har været på DFfR’s klubtrænerkursus, modul A. CNP og Jens Erik har udar-

bejdet en instruktiv skrivelse om udbyttet (se det udsendte). Dette vil nu blive forsøgt bredt ud i 

klubben til glæde for fremdriften og harmonien i bådene. 

Anne Marie Kastrup og Jette Vestergård har været på langturstyrmandskursus. 

 

12. Næste bestyrelsesmøde 

Næste bestyrelsesmøde finder sted i umiddelbar forlængelse af generalforsamlingen den 

29. februar. Her konstituerer bestyrelsen sig og aftaler dato for det næste bestyrelsesmø-

de. 

 

13. Eventuelt 

NØ hjemtager grillstarteren og resterende grillkul til eget brug. NØ kontakter Jan om 

hvorvidt den gamle computer, der står i rohallen, må smides ud. 

Alle i bestyrelsen anmodes venligst om at undgå at genbruge udsendte mail ved egen ef-

terfølgende udsendelse med indhold af anden karakter. 

Når vi når til 2019, skal hjertestarteren udskiftes med en nyere model, hvor udskiftningen 

af batteriet er mindre omkostningstungt. Abonnementet på børnedelen forlænges ikke. 
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Niels Ørnbjerg  29.  januar  2016        

 

 


